
Dorpsraad Warmenhuizen, Schoorldam, Krabbedam, eo;  
p\a Schoffel 19 , 1749 KN Warmenhuizen. E-mail:   kleimeer@gmail.com 
 
Verslag: 6-11-2023 19.30 uur Dorpshuis Warmenhuizen 
Aanwezig: Bobbes de Ruyter, Matthe Mosch, Arco Kleimeer, Peter Nannes (Allen  

Dorpsraad), Ron Zutt (JESS). 
 
Afwezig/afbericht van: Marco van Rossum(Dorpsraad), Marieke van Lierop(coördinator gemeente 
Schagen) 
 
1)  Opening en eventueel aanpassen\toevoegen aan agenda. 

• opening door Peter: Door de late uitnodiging hedenmiddag werden de raadsleden niet 
verwacht, alleen Ron had dit niet zo begrepen en is van harte welkom. 

• Teus van Grootveld is ziek en heeft afbericht, wil graag de volgende vergadering uitleg 
geven over mobipunten - deelmobiliteit 

• Het verslag van het vorige overleg 4-9-2023 is bij de uitnodiging verstuurd, daarin ook 
de actuele punten uit verslag 3-4-2023 opgenomen. 

• De Dorpsraad heeft nog geen reactie van de gemeente gehad op de mail die Arco 
verstuurd heeft over het verloop van het overleg op 11-4-23. 

• 13 september Proeverij Burgerraad, verslag hiervan ontvangen, verder geen vervolg.  

• uitnodiging werkconferentie 'Elke regio telt!' - dinsdag 31 oktober2023 - theater de 
Kampanje Den Helder, Marco is hier naar toe geweest en heeft dit gedeeld. 

• Bomenplan nieuwe aanplant ivm gekapte bomen Veilingweg 2021: er volgt nog nadere 
toelichting via de gemeente(Ton Molenaar). 

• Marieke van Lierop vraagt in haar mail of er dorpsraadleden zijn die 9 november met de 
nieuwe wethouder Haydar Erol een ronde door Warmenhuizen willen maken. Matthe en 
Arco gaan dit doen. 
 

2)  Goedkeuring verslag vorige vergadering;  
 Verslag is goedgekeurd, in deze vergadering worden de actiepunten verder besproken. 

  
3)  Speerpunten en status: 

Vitaliteit en levensvatbaarheid van Warmenhuizen behouden /vergroten door: 

1. Dorpsplein realiseren bij Dorpshuis en verbeteren parkeren.(Marco/Peter) 
• Dorpsplein zie mailverkeer en afstemming met Hans Heddes en plan van aanpak. 
 

2. Dorpsstraat plan maken met alle betrokkenen om deze richting 2040 te 
upgraden.(Arco/Peter)  
Weinig communicatie vanuit gemeente, 11-4 is de status nogmaals nagevraagd. 
Voorlopig is er de eerste jaren geen budget beschikbaar en zal aanpak van het 
noordelijk deel van Posthoorn tot aan de Oostwal gelijk met groot 
onderhoud/rioolvervanging van aangrenzende wijken plaatsvinden. Voor het zuidelijk is 
het riool in goede staat waardoor aanpak nog 10 jaar kan duren.  
 

3. Rotonde Warmenhuizerweg realiseren.(Matthe) 
Status 11-4 nagevraagd, 2023 planontwikkeling met provincie waarna 2024 realisatie is 
nog steeds de planning voor zover bekend. De nodige grondaankoop moet nog 
plaatsvinden. Verder is de status niet gewijzigd. 
 

4. Verbeteren fietspaden en wegen rondom en in Warmenhuizen zoals Veilingweg, 
Trambaan, (Bobbes en Matthe) 



• Participatie (Snel)fietsroute toelichtingsavond 19 oktober Bobbes/Matthe/Peter 
geweest. 
Hierbij aangegeven dat de route vanuit Tuitjenhorn via Remmerdel- Helshoek niet  
geschikt is als snelfietsroute. Zowel vanuit Tuitjenhorn als Warmenhuizen is de wens 
om Noorderlicht door te trekken en daarlangs een fietspad wat aansluit op de 
Warmenhuizerweg richting Hogevenschool. 

• Melding wateroverlast fietspad bij K. Dekker, mail Matthe aan Hans Heddes. 
Beter eerst dit soort zaken aan Fixy melden. 

• Melding Matthe en vragen over afzetten Dergmeerweg bij Industrieterrein 13 t/m 17 
november. Nieuwe projectleider Remmert Bouwers antwoord in een briefje dat dit 
onderhoud betreft en dat dit via een link is te volgen. Verder wederom geen 
communicatie. 
 

 
5. Zwaar verkeer niet meer door straten die er niet geschikt voor zijn, zoals 

Stationsstraat(Bobbes) en Fabrieksstraat(Peter). 

• Veilingweg plaatsen Smileys iom fam Pronk steeds op verkeerde plek, volgt nog 
ronde bij nr.63(juiste plek). 

• Aanpak  verbeteren Veilingweg benaderen Hans Heddes in november. 

• Stationsstraat plaatsen trillingsmeters alleen nog bij 1 adres gedaan, 2 anderen 
moeten nog. Hierdoor veel gemopper bewoners. 

• Fabrieksstraat Jan Burger gesproken over nut/invloed van geplaatste bordjes “alleen 
bestemmingsverkeer” en gevraagd dit met de buurt te monitoren. 

 
6. Thema Living Lab nieuwe naam “Mooi Leven” oplossingen zoeken voor de 

toekomst voor verzorging toename dementie.(Arco/Marco)  

• De naam Living Lab is inmiddels gewijzigd in Mooi Leven. 
De bijeenkomst van 9 oktober in het Dorpshuis is goed bezocht/positief ontvangen 
Er werd een veiling gehouden onder de aanwezigen die zich hebben ingeschreven 
voor activiteiten om mensen te activeren die zorg nodig hebben. 
In januari 24 het vervolg van Mooi Leven.   

 
7. Provincie uitnodigen voor oplossingen verkeer en wonen(Marco). 

• Verkeersveiligheid - 13 november Webinar - Hoe werkt deprovincieNoord-Holland bij 
beheer en groot onderhoud N-wegen? Bobbes is geweest, avond gind vooral over 
wegen in West-friesland Medemblik, Enkhuizen en Hoorn. 

• raadinformatiememo concept economische agenda afstemming met Kees Mosch 
(OFS) volgt nog. Kees heeft via email zijn punten aangegeven. 

• Persbericht Omgevingsvisie Schagen-Oost en ontwikkelvisie stad Schagen gaan 
samen. 

 
8. RES 2.0 naar definitief juli 2023 hoe verder samenwerking naar realisatie(Arco). 

 
 

9. Wonen Plan Landsheer realisatie en plan Dergmeerweg.(Matthe/Peter). 

• Plan Landsmeer ontsluiting plan en wederom discussie met Projectleider over 
verslaglegging en daarbij zijn afschuiven van verantwoording.  

• Plan Dergmeerweg wens andere insteek zonder ontwikkelaars en met lokale 
bouwers zodat er goedkoper gebouwd kan worden. Via Thijs de Nijs 7 nov gesprek 
met Danielle de Nijs(Matthe en Peter).  

 
 



10. Wonen tijdelijke huisvesting vluchtelingen uit Oekraïne in tussengebied Plan 
Noorderlicht en dit omzetten naar een volledige woonwijk richting 
2030(Arco/Marco/Peter en Dorpsraad Tuitjenhorn). 
Dorpsraad gaat bij Burgemeester Van Kampen en wethouder Kruijer navragen hoe ver 
het met de plannen staat voor aanpassen bestemmingsplan. Rol Dorpsraden 
afstemmen: wat kunnen en mogen wij doen? Daarbij wordt “het bouwen van betaalbare 
woningen” een nieuw speerpunt. 

• Plan Noorderlicht vervolg: email verstuurd aan Marjan van Kampen en inmiddels reactie 
met gepland overleg ontvangen voor 18 dec en samen met Dorpsraad Tuitjenhorn. 
 

 

4)  Wat verder ter tafel komt 
- 

5)  Volgende vergadering: 4 december 2023 locatie Dorpshuis Warmenhuizen. 
  
6)       Rondvraag en sluiting 
  

Peter bedankt alle aanwezigen voor hun inbreng. 
 

 


